
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
  

Referat af skolebestyrelsesmøde: 

 

Den 29. marts 2023 kl. 17.00-19.00  

Sted: Afd. Kæret, Åbjergvej 28.     
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter: 

Christina Skov Olsen, formand (Kølholm) 

Laila Jürs (Kæret) 

Kristine Funch Holdgaard (Kæret) 

Vicky Bonde (Kølholm) 

Jan Lykke, næstformand (Kølholm) 

Maria Silkjær (Kølholm) 

 

Medarbejder repræsentanter: 

Melina Neergaard Olsen (Kæret) 

Jes Siert (Kølholm) 

 

Ledelse: 

Anders Scott Rohde (skoleleder) 

 

Afbud: 

Tina Hedensted (adm. Leder) 

Jan Lykke 

Kristine Funch 

Vicky Bonde 

Jes Siert 

 

 

 

Referat 
  
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden og referat 

Referat og dagsorden godkendt. 

 

Sag nr. 2  Orientering/meddelelser 

Personalesituationen 

Kæret: Ingen nye fastansættelser siden sidst.  

Der er mange forespørgsler på elevpladser til det kommende skoleår. Kæret 

må sige nej til nogle elever.  

Kølholm: Der er blevet ansat to nye lærere i de ledige stillinger. 

Elevtallet er endnu ikke kendt til næste skoleår da visitationerne i 
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Frederikssund ikke er afsluttet. Anders afventer svar fra visitationsudvalget. 

Der er pt. 86 elever. Der går en del elever ud til sommer.  

 

Orientering fra afdelingerne: 

Kæret: 

Der har været afholdt Gallafest på Kæret for Maglebjergskolen, Skolen ved 

Skoven og Grydemoseskolen. Det var en kæmpe succes. 

Emneugen forløb godt og der var stor opbakning til forældrefesten om 

torsdagen. 

Den nye legeplads blev indviet af Anders, der klippede den røde snor over. Der 

blev serveret popcorn og sodavand. 

 

Kølholm: 

Der er pt. ingen lærer TR på Kølholm. DLF Fællestillidsmand fra kommunen 

har været og tale med lærerkollegiet og der afholdes et opsamlende 

lærermøde.  

Planlægningen af afgangsprøver er begyndt og der har været holdt 

censorfordelingsmøde i kommunen. Der meldes censorater ud snarest. 

Elevkonferencerne går i gang i den kommende tid. 

Buskørslen over den nye bro, ser ud til at fungere, der har ikke været nogen 

henvendelser omkring udfordringer. 

Der er kommet nye principper for afholdelse af elevfester. 

 

Orientering fra ledelsen: 

Christina og Anders informerede om det afholdte dialogmøde, der omhandlede 

det nye evaluerings- og bedømmelsessystem. Det indeholder nye 

nationaletest, den nye ”meddelelsesbog”/elevplan, ordblindetest og tilbud til 

højtbegavede elever. 

Der laves ikke samlede kvalitetsrapporter på skole- og kommuneniveau mere, 

det erstattes fremover af en dialog mellem kommune og den enkelte skole. 

I disse dage afholdes det interne autismekursus for medarbejdere på Kæret og 

Kølholm. 

 

 

Emner til drøftelse/beslutning: 
 

Sag nr. 3  Dialogmøde med udvalget for Skole, klub og SFO 

Er der særlige opmærksomhedspunkter vi ønsker at tage med til dialogmødet 

den 18. april kl. 17-19. Hvem fra skolebestyrelsen kan deltage? 

 

Christina og Anders deltager. 

 

Kærholm Skole vil gerne samarbejde i form af sparring mm med 

almenområdet, men rammen skal være kendt, så normeringen på 

specialområdet ikke udhules. 

 

Sag nr. 4  Skole-hjemsamarbejdet – fortsat fra sidste gang 

Arbejde på principper for skole-hjemsamarbejdet. Sidste møde havde vi 
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drøftelser om proces og om hvor overordnet/detaljeret principperne skal være. 

Det blev også drøftet at dele det op og lave flere forskellige principper frem for 

at rumme alt i de samme principper. Vi arbejder videre med det på det her 

møde.  

 

Pga. af afbud til dagens møde fra flere repræsentanter så udskydes punktet til 

mødet i maj. Christina tager kontakt til Jan Lykke for den videre proces med 

dette arbejde. 

 

 Strategi for tidlig indsats i høring 

Høringsmateriale er sendt med som bilag. Frist er mandag den 17. april 2023 

kl. 12. Høringssvar skal sendes til familie@frederikssund.dk 

Christina skriver ud på mail til skolebestyrelsesmedlemmerne om dato for at 

mødes og skrive høringssvar. Mødet bliver afholdt online over teams. 

 

 Foreslåede besparelser på skole-området og den visiterede kørsel. 

 

Blev ikke drøftet. 

 

 

 

Sag nr. 5  Henvendelser. 

Ingen henvendelser modtaget. 

 

Sag nr. 6  Evt.  

Drøftelse af hvad det giver af udfordringer når der er løbende optag af elever 

og den uro det kan give når der sker ændringer enten i teams eller 

elevgruppen. Der er et ønske om mest mulig stabilitet.   

 

 

  

  

  

  

  

  

Datoer til kommende bestyrelsesmøder: 

Afholdes på afdeling Kæret kl. 17.00-19.00 

Onsdag den 5. oktober 

Onsdag den 7. december 

Onsdag den 25. januar 2023 

Onsdag den 29. marts 2023 

Onsdag den 31. maj 2023 

 

mailto:familie@frederikssund.dk

